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TINGETS ÅPNING

På vegne av NFF og Forbundsstyret ønsket president  
Terje Svendsen velkommen til Forbundstinget. Han ba 
representantene reise seg og i stillhet minnes tillitsvalgte, 
aktive og kollegaer som hadde gått bort siden siste ting.

Minnebilder med musikk hedret særskilt flg. markante 
personligheter
• Axel Berg, SFK Lyn, 1938-2020
• Jan Rodvang, SFK Lyn, 1939-2020
• John Nystad, ansatt NFF, 1934-2021
• Jack Kramer, Vålerenga Fotball, 1939-2020

Hilsningstaler

Karl Erik Nilsson, UEFAs 1st visepresident 
• Kjære fotballvenner i Norge.
• Kjekt å være med selv om omstendighetene er vanskelige.
• På vegne av UEFA president Ceferin m.fl. ønsker  

vi lykke til med tinget.
• Koronapandemien har lammet hele fotballen.
• EM er flyttet og utallige kamper det samme.
• Heldigvis er en del turneringer blitt gjennomført.
• Gratulerer til kvinnelandslaget med kvalifisering  

til EM 2022, sterkt og kjekt at fem av seks nordiske  
land skal delta der.

• Vi er glade for å tildele midler fra UEFAs Hat Trick  
program til NFF, herunder kvalitetsklubb standard  
i både topp og bredde.

• Vi savner publikum på tribunene, men er svært stolt 
over lojaliteten og ansvarligheten klubber og forbund 
har vist over hele Europa.

• Vi vil ha store utfordringer etter pandemien er over,  
og trenger fortsatt støtte fra myndighetene.

• Takk til ledelsen i NFF for svært godt samarbeid.
• Meget positivt for oss med sterkt samarbeid i Norden, 

og vi ønsker å gå foran og være tydelige i bl.a.  
spørsmålet om, og fokuset på, menneskerettigheter.

• Takk for innbydelsen og lykke til med dagens ting. 

A: Godkjenne fullmakter
Fullmaktene ble godkjent. Ved tingets åpning var  
det registrert 235 representanter med stemmerett.

B:  Valg av dirigent og en redaksjonskomite  
på tre medlemmer for forbundstinget

Som dirigent ble valgt:  
Kjartan Berland

Test av tilstedeværelse viste da 209 til stede.

Som redaksjonskomite ble valgt:
Jon Mørland, Forbundsstyret
Frode Grotmol, Lovkomiteen 
Espen Auberg, NFFs administrasjon

C: Valg av to desisorer som sammen  
med forbundsstyret undertegner  
forbundstingets protokoll

Til desisorer ble valgt: 
Siri Kristiansen, Stabæk Fotball og Stian Kleppo, Bærum SK 

Dirigenten
• Dessverre noen feil på side 6 i tingheftet,  

korrekt dagsorden er i NFFs lov § 3-5.

 
D: Godkjennelse av innkalling
Innkallingen ble godkjent uten merknader.

 
E: Vedtakelse av sakslisten
Talere:  
216 – Ole Kristian Sandvik, Oslo Ørn
• Forbundsstyret har varslet debatt om evt. boikott  

av VM i Qatar, ekstraordinært forbundsting  
og nedsettelse av utvalg for å utrede.

• Hvem skal sette ned utvalget og hvordan skal  
dette debatteres i dag?

• Ønsker en diskusjonssak om Qatar i dag.
 
Dirigenten
• Dirigenten
• Vi skal nå vedta dagsorden, om Sandvik ønsker  

at Qatar VM skal på dagsorden ber jeg om skriftlig 
forslag om dette.

• Tema på er ikke selve saken, men om debatt skal  
på dagsorden.

1 –Terje Svendsen, President
• Prisverdig at norsk fotball engasjerer seg i debatten  

om menneskerettigheter.
• Vi er dypt kritiske til prosessen vedr. tildeling til Qatar 

og bekymret for arbeidernes rettigheter i landet.
• Vi har sammen med nordiske land jobbet med dette, 

og konkret prøvd å påvirke gjennom dialog og besøk, 
første gang i 2016.

• Det har gitt noen resultater, men ikke nok.
• Noen vil ha boikott, mens andre ønsker fortsatt  

dialog for best påvirkning.
• Flere foreslår en boikott om vi kvalifiserer oss.
• Det vil ikke være Fair play å delta i kvalifisering  

dersom vi senere boikotter sluttspillet.
• Styret ønsker en bred utredning av sakskomplekset  

for behandling på et ekstraordinært ting.
• Herunder en generell vurdering av hvordan norsk  
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idrett skal forholde seg til arrangement i land som  
bryter menneskerettigheter.

• Utvalget bør bestå av ulike roller, med repr. fra  
interesseorganisasjoner, kretser, klubber, styret mm, slik 
at synspunkter både for og imot boikott blir representert.

• Vi ønsker utredning klar til ekstraordinært ting 20.6.21. 
Da vil alle få et forsvarlig beslutningsgrunnlag, kunne 
gjennomføre en ansvarlig diskusjon i eget org.ledd,  
og med bakgrunn i det ta et ansvarlig standpunkt.

• Innkalling og sakspapirer til ekstraordinært ting må 
foreligge senest fire uker før, og således har vi to  
måneder til å forberede saken.

• Styret ønsker ikke at saken kommer til  
realitetsbehandling i dag.

193 – Marius Helgå, IL Stålkameratene
• Takk til presidenten for redegjørelse om hva styret  

har besluttet.
• Var innstilt på realitetsbehandling i dag, men  

med forslag om ting 20.6.21 mener vi det vil være 
tilfredsstillende fremdrift.

• Presidenten argumenterte litt mye for sitt syn  
vedr. boikott, fremfor å debattere om saken skal  
på sakslisten eller ikke.

14 – Cato Haug, NTF
• En ekstremt viktig sak som handler om tillit innad  

i organisasjonen.
• Vi må benytte saken til å styrke dette tillitsforholdet.
• Ber forsamlingen støtte styrets forslag om utredning  

og så ekstraordinært ting i juni.
• Utvalgets evt. mandat må tydeliggjøres og bestemmes 

av de som skal være med på utredningen.
• Tror de fleste toppklubbene på herresiden støtter  

en slik fremdrift.

137 – Cecilie P Øyen, Hønefoss BK
• Vanskelig å forholde seg til at det ikke står på sakslisten.
• Enig i at det må utredes.
• Åpenheten og informasjonen fra ledelsen i NFF  

om arbeidet med spørsmålet kunne vært bedre,  
herunder synliggjøring av arbeidet.

• Utredningen bør ledes av eksterne krefter.

Dirigent 
• Minner Øyen om at vi nå drøfter om saken skal  

på dagsorden, ikke innholdet i selve saken.

137 – Cecilie P Øyen, Hønefoss BK
• Må være et sted vi som medlemmer får mene noe  

om hvordan saken skal behandles.
• Ber om tilbakemelding på hvordan vi kan mene  

noe om prosessen fremover dersom saken ikke  
kommer på dagsorden.

216 – Ole Kristian Sandvik, Oslo Ørn
• Foreslår at vi behandler sak P, drøfting av Qatar,  

prosess, innhold, mandat mm, uten å ta stilling til  
boikott nå.

1 –Terje Svendsen, President
• Vi har tenkt på hvordan utvalget skal sammensettes.
• Vi ønsker å drøfte dette umiddelbart etter tinget,  

og tenker at en ekstern ressurs leder utvalget. Vi vil ta 
kontakt med de nevnte og relevante interessegrupper.

• Vi ønsker et balansert utvalg der alle syn og grupperinger 
må høres, at mandatet er bredt, og at alle sider blir 
tilstrekkelig belyst.

154 – Tore Christian A Gjelsvik, NFF Hordaland
• Beklagelig at Qatar er tildelt VM 2022, og vi tar  

stor avstand fra det som er avdekket i landet.
• Vi synes det er vanskelig å debattere en sak vi ikke  

har utredet, og mener det ikke kan gjøres i dag.
• Har stor tillit til at Forbundsstyret vil sette ned et bredt 

utvalg, og noterer oss at man ønsker en ekstern leder.

144 – Bjarte Engen Grostøl, IL Ros
• Vi støtter at saken må utredes på en forsvarlig  

måte med ekstern kompetanse, forankres på  
klubbnivå og at Forbundsstyret forbereder saken  
før et ekstraordinært ting.

• Forslag – Forbundstinget støtter Forbundsstyret  
i at saken ikke sluttbehandles i dagens ting, før  
utredning av saken. Forbundsstyret nedsetter  
en bredt sammensatt gruppe som ser på saken,  
utvalget bør ledes av eksterne krefter og mandatet  
bør forankres i kretsene.

Dirigenten
• Vi kan ikke behandle et forslag som dette under  

dette punktet.

15 – Simen B Mortensen, NSA
• Ingen hemmelighet at mange av våre medlemmer  

ønsker boikott, og det er ingen ny sak, man har  
engasjert seg lenge og burde ha nok informasjon nå.

• Mandat osv. burde vært kjent nå, men vi forventer  
som et minimum at saken forankres i kretser  
og interesseorganisasjoner. 

• NSA forventer en plass i et evt. utvalg og vi ser frem  
til å bli tatt med i den videre prosess og dialog.

Dirigent
• Foreligger nå et forslag, fra delegat 216, Ole K Sandvik, 

Oslo Ørn, om å sette sak P, VM i Qatar på sakslisten.
• Vi går til votering over forslaget fra Sandvik skal inn  

på sakslisten.

Vedtak: 
• Forslaget falt med 61 mot 146 stemmer 

Dirigent
• Da tar vi opprinnelig foreslått saksliste til votering.
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Vedtak: 
• Saksliste enstemmig godkjent

F: Vedtakelse av forretningsorden
Foreslått forretningsordningen ble vedtatt uten merknader.

NFFs President Terje Svendsens tale til tinget 
https://www.fotball.no/tema/nff-nyheter/2021/fotballpre-
sidentens-tingtale/ 

• Kjære fotballvenner.
• 2020 har vært et uår, meget krevende for hele  

organisasjonen da fotball ble forbudt.
• Stolt over hvordan vi har stått sammen for  

å få aktiviteten i gang igjen.
• Dette har vært hovedmålet sammen med  

å sikre økonomien.
• Vi var optimistiske ved inngangen til 2021, men det  

er fortsatt utfordrende.
• Med vaksineringen er det nå håp om lysning.
• Vi har prøvd å positivt påvirke myndighetene til  

å se verdien av idrettsaktivitet i en vanskelig tid,  
kombinert med at det ikke er dokumenter smitterisiko 
med fotballaktiviteten i seg selv.

• Mener vi ikke er blitt tatt tilstrekkelig på alvor.
• Åpningen av barne- og ungdomsfotballen sist sommer 

var en seier med bismak ettersom voksne ikke fikk 
trene med kontakt.

• Vi mener det ikke finnes helsefaglig begrunnelse for dette.
• Meget imponert over hvordan klubber og frivillige har 

organisert aktiviteten på en så forsvarlig måte at det 
ikke er registrert smittetilfeller innen fotballen.

• Ny strategiplan ble vedtatt på sist ting, og vi vedtok  
5 hovedsatsingsområder.

• Vi har dessverre gått litt på lavbluss rundt dette  
foreløpig grunnet pandemien.

• Jentesatsing føres videre med flere egne prioriterte tiltak. 
• Vi har vært bekymret for frafall blant barn under 

pandemien, og det er derfor gledelig å registrere stor 
deltakelse på de mange fotballskolene. 

• Meget imponerende sesong av Bodø/Glimt som ble 
suverene seriemestre og scoret over 100 mål.

• Gratulerer også til Vålerenga som vant både serie  
og cup for kvinner.

• Vi savner publikum og gleder oss til dere er tilbake.
• En vanskelig sesong for mange landslag.
• Meget gledelig at kvinnelandslaget kvalifiserte seg til EM.
• Skuffende at vi ikke slo Serbia i EM kvalik omspillet  

for menn.
• Mye oppmerksomhet rundt herrelagets høstsesong 

med avlyst hjemmekamp mot Israel og uteblivelse  
fra kamp i Romania.

• Det såkalte nødlandslaget gjorde en heroisk innsats  
i Wien og sikret 1-1 mot Østerrike.

• Ståle Solbakken er engasjert som sjef på A-herrer,  
en langsiktig løsning med en internasjonal  

rutinert trenerkapasitet.
• Vi takker Lars Lagerbäck for god innsats gjennom fire 

år der laget har vist jevn fremgang og klatret rundt 40 
plasser på FIFA rankingen.

• Utleira seriemester i futsal for andre år på rad, i år etter 
en amputert sesong.

• Vårt nye satsingsområde e-sport har også måttet  
redusere aktiviteten grunnet korona.

• Samfunnsrollen er løftet frem i strategiplanen,  
vi er den viktigste arenaen etter skolen og med  
det følger et stort ansvar.

• Det siste året har vist hvor viktig fotballen er for mange.
• Vi speiler samfunnet og dets utfordringer om mangfold, 

diskriminering, rasisme, homohets og voldshendelser.
• Verdi - og holdningsskapende arbeid blir viktigere  

for hver dag.
• Vi skal forebygge vold, trusler og diskriminering  

og et viktig verktøy er at vi har opprettet relevante 
varslingskanaler for dette.

• Vårt internasjonale arbeid er fortsatt viktig, og vi jobber 
for positiv påvirkning i flere områder og vi er til stede  
i 15 land i nord-Afrika, Midtøsten og på Balkan.

• 20 års arbeid med påvirkning har gitt resultater,  
men det tar tid.

• Dette har vært bakgrunnen vår for engasjementet  
i Qatar der vi sammen med nordiske naboland har  
øvd påvirkning.

• Som tidligere drøftet i dag vil vi sette ned utvalg/ 
arbeidsgruppe for utredning av Qatar VM spørsmålet, 
og vi kommer selvfølgelig til å involvere bredt for  
å sikre at alle synspunkt og aspekter blir belyst  
og representert.

• Stadig flere av våre rammebetingelser settes av FIFA  
og UEFA, herunder regelverk, konkurransestrukturer  
og pengestrømmer. Strømninger i de store klubbene  
er utfordrende for oss og kan påvirke muligheter for 
satsing og deltakelse internasjonalt. Viktig å jobbe 
politisk for å påvirke.

• Vi har god styring og kontroll på økonomien,  
og da pandemien tok oss la vi delvis vekk budsjettet  
og handlet i tråd med prognoser relatert til de skiftende 
omstendighetene.

• Prognoser våren 2020 hadde et utfallsrom på minus 
opp mot 100 millioner kroner.

• Permitteringer, reduserte aktivitetskostnader, statlig 
støtte og generøse samarbeidspartnere bidro til  
at vi klarte oss godt økonomisk i 2020.

• Ved inngangen til 2021 står vi fortsatt overfor stor  
usikkerhet med restriksjoner knyttet til korona og  
potensielle økonomiske konsekvenser av en mulig  
boikott av VM og kvalifiseringen.

• I desember inngikk vi en historisk og omfattende  
medieavtale med TV2 for perioden 2023-2028.

• Vi er meget fornøyde med verdien som ble satt på norsk 
fotball og dette vil styrke oss både i topp og bredde.

• Prosessen lærte oss at vi må bli enda flinkere til  
å inkludere felleskapet i salgs- og forhandlingsarbeidet.
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• Fotballen står fjellstøtt som en bærebjelke i samfunnet,  
og jeg er fortsatt optimist på norsk fotballs vegne.  
Fotballen bidrar til lagspill, sosialisering, likeverd  
og fysisk og psykisk folkehelse. Strategiplanen  
bygger på at fotballinjen jobber målrettet sammen  
med gjennom breddeklubb, toppklubb, krets,  
interesseorganisasjoner, landslag og NFF sentralt.  
Er sikker på vi vil lykkes her fordi vi har et godt fundament.

• Like imponert hver gang jeg møter grunnfjellet i norsk 
fotball gjennom svært entusiastiske ledere og frivillige 
som legger ned en betydelig innsats i sine miljøer.

• Vil benytte anledningen til å takke alle frivillige, ansatte 
og partnere som alle bidrar til at så mange ønsker  
å være en del av vår organisasjon

• Ha et godt fotballting!

G: Forbundsstyrets beretning for tingperioden
Dirigenten gikk igjennom beretningen punktvis.

65 – Mina Gerhardsen, Leder etisk komite
• Samfunnet speiles i fotballen og vise versa.
• Vold og hatkriminalitet vil derfor forekomme.
• Hvordan møter vi disse utfordringene?
• Som den store aktøren vi er, har vi også et særskilt 

ansvar for disse problemstillingene.
• Etisk komite drøfter dette mye og prøver å gi gode råd, 

og vi har vært involvert rundt valg av idrettspresident 
og den såkalte Josimarsaken.

• VM i Qatar har også vært på dagsorden og et sentralt 
dilemma er om boikott, eller dialog og fortsatt  
påvirkning, er mest hensiktsmessig.

• Balansen mellom å prioritere aktivitet og hensynet  
til smittevern har også vært på dagsorden siste året.

272 – Otto J Alfredsen, Botnhamn UIL
• Vi i Troms er bekymret for utviklingen av aktiviteten  

i distriktene, og fotball kan bli et byfenomen.
• Vi har prøvd å nå frem overfor breddeutvalget  

for å liberalisere regelverket til distriktenes beste,  
men det har vist seg svært vanskelig.

• Vi har tidligere fått nei på ting, som toppklubber  
senere har fått ja til.

193 – Marius Helgå, IL Stålkameratene
• Etterspillet og NFFs synspunkt etter dommen om tap 

mot Romania bør omtales i årsrapporten.
• Det er inngått en intensjonsavtale om nasjonalanlegg 

hos Sand IF – hvordan står den saken?
• Det er omtalt at prestasjonene til eliteseriedommerne 

ikke var tilfredsstillende i starten av 2020, hva gjør man 
for å løfte dette før 2021?

• Vil det bli aktuelt å revidere strategiplanen med  
bakgrunn i pandemien som har påvirket mye?

279 – Kjell B Lorentsen, Skarven IL
• Vil følge opp Alfredsens innlegg, og argumentere for  

at vi må kunne spille med gutter på jentelag da det  
er en stor utfordring noen plasser i distrikts Norge.

• Svært beklagelig at myndighetene legger begrensninger 
på det arbeidet NFF gjør for holde aktiviteten i gang.

• Særlig skryt til Lise Klaveness for hennes bidrag i debatten.
• Viktig at de lavere divisjoner kommer i gang igjen, flere 

usaklige argumenter har vært fremført i den debatten.

18 – Jan Erik Fåne, TFK
• På vegne av klubbene i TFK takke for et godt samarbeid 

som ga oss en bra sesong i 2020, og mange har fått 
opp øynene for kvinnefotballen

• Kan allikevel ikke unnlate å nevne at fremforhandlingen 
av medieavtalen skapte sterke reaksjoner da det kom 
frem at TFK ikke var tilstrekkelig involvert i noe som 
angikk kvinneklubbene så sterkt.

• Vi sitter med følelsen av at det vi har bygget opp  
de siste årene kunne bidratt til et enda bedre resultat, 
dersom vi hadde blitt bedre involvert.

• Er et tankekors at vi måtte gjennom denne  
debatten før NFF sentralt erkjenner at man kunne  
gjort dette annerledes.

Dirigenten
• Gratulerer til 

 - FK Bodø/Glimt og Vålerenga Fotball for  
seriemesterskap menn og kvinner.

 - Utleira IL for seier i Eliteserien futsal.
 - Vålerenga Fotball for NM-gull for kvinner.

1 – Terje Svendsen, President
• Spørsmålet knyttet til breddereglementet – vi ønsker 

fleksibilitet og oppfordrer til at man sammen med lokal 
fotballkrets fortsetter å komme med forslag.

• Ad avtale om nasjonalanlegg er den lagt noe på is 
grunnet mye usikkerhet i samfunnet p.t.

• Ad dommerutviklingen er dette fortløpende på  
agendaen i dommerkomiteen.

• Diskusjon rundt strategiplanen går også fortløpende  
og revidering vil vurderes i lys av pandemiutviklingen.

• Ad Lorentsens innlegg, vi jobber hardt for å få i gang 
aktiviteten.

• Til Fåne – lærdommen er definitivt tatt.

271 – Ronald Martinsen, Troms FK
• Ad anlegg har vi tatt opp med Forbundsstyret at storhall 

på en enklere måte må kunne brukes som reservearena.
• Urimelig avslag fra NFF sentralt tidligere knyttet til  

bruk av reservearena på nivå tre for menn.
• Burde også være mulig å flytte utendørs om  

sommeren for de som primært må spille innendørs.

106 – Elin Krum, IK Start
• Start ble sanksjonert for en publikummers opptreden  

i en kamp mot Sandefjord, noe vi mener er sterkt urimelig.
• Vi mener vi fulgte opp saken på en ansvarlig og streng 

måte, og mener det er meget urimelig at vi straffes 
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betydelig økonomisk i ettertid.
• Saken ville ikke vært kjent om Start selv ikke hadde tatt 

den opp, og regelverket rundt dette må gjennomgås.

154 – Tore-Christian Gjelsvik, NFF Hordaland
• Ad innlegget om breddereglementet, kommenterer  

jeg som leder av breddeutvalget
• Vi er glade for engasjementet, og oppfordrer til  

at dette fortsetter
• Utvalgets utfordring er å finne den rette balansen  

for å ivareta helheten.

145 – Sverre Arneberg Fredriksen, Ski og ballklub-
ben Skiold
• Blir detaljerte spørsmål, mener dirigent bør styre mer.

Dirigent
• Vi legger opp til at man kan kommentere beretningen  

i sin helhet.

14 – Cato Haug, NTF
• Honnør til NFF sentralt, og Lise Klaveness spesielt, for 

innsatsen for å få fotballen i gang igjen sist sommer.
• Viktig at også bredden nå kommer i gang.
• Støtter også Starts frustrasjon over å kunne bli straffet 

for tilskueres oppførsel. Kravene til arrangør må være 
rimelige og realistiske for å oppnå forebyggende effekt.

• Grunnproblemet er § 3-2 i sanksjonsreglementet  
om objektivt ansvar.

• Oppfordrer NFF sentralt til å utrede hvordan dette  
kan revideres for å treffe bedre.

276 – Tor Inge Holm, Lyngen/Karnes IL
• Knyttet til utvikling av ny storhall i Tromsø ønsker  

vi forutsigbarhet fra NFF sentralt slik at den kan bli  
en godkjent reservearena for toppfotball.

225 – Tuva Ørbeck Sørheim, Vålerenga Fotball Elite
• Ser at det er totalt fravær av mangfold i NFFs ulike utvalg.
• Oppfordrer til at dette justeres til neste fotballting.

292 – Ståle Sve Rian, Leksvik IL
• Mener det mangler henvisning til gode assistentdommere 

og deres internasjonale oppdrag i årsrapporten.

1 – Terje Svendsen, President
• Ad storhall så skal vi se på relevant regelverk, men  

kan ikke avklare det her fra talerstolen nå.
• Ad forslag fra NTF om objektivt ansvar så vil vi ta  

opp denne saken til vurdering, og evt. legge frem  
noe på kommende ting.

• Ad innspill om manglende mangfold er vi enige i at 
dette må forbedres.

• Er også enig i innspillet om assistentdommere, og støtter 
innlegget om at vi tar inn i årsrapporten at vi var uenige 
i UEFAs avgjørelse etter den avlyste Israel kampen.

Dirigent
• Debatten er over og vi tar til votering endringsforslag 

fra Marius Helgå fra IL Stålkameratene.

Forslag om ny setning på side 34, til slutt i første avsnitt i 
andre spalte:

NFF var uenige i UEFAs avgjørelse, men avstod fra å anke 
da man ikke så non sportslig gevinst av et evt. medhold 
https://www.fotball.no/landslag/norge-a-aherre/2020/nff-
anker-ikke

Vedtak: 
Tillegg godkjent med 182 mot 12 stemmer
Beretning deretter enstemmig godkjent

Tinget tar pause kl. 14.08, og settes igjen kl. 14.25

Nikkenprisen utdelt til Gunnar Wilhelmsen, Tromsø IL. 
Overrakt av Jo Are Vik, daglig leder Troms fotballkrets,  
vist på video.

H: Avsluttede og reviderte regnskaper for 
forbundet
Generalsekretær Pål Bjerketvedt presenterte regnskapene. 

Generalsekretær Pål Bjerketvedt presenterte regnskapene.

Aktivitetsregnskapet 2020
• Budsjettet følger strategiske prioriteringer.
• Skape handlingsrom for ny aktivitet.
• Ca 60 millioner er frigjort og omprioritert i perioden 

2017-2020.
• Tett rapportering og styring gjennom regnskapsåret  

i administrasjon, styre, finansutvalg, kontrollutvalg  
og revisor.

• De store tallene
 - Overskudd etter skatt i konsern på 37,7 millioner.
 - Brutto omsetning over en-1 milliard.
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Offentlig kompensasjon
• Over 60 million mottatt fra myndighetene
• Over halvparten ut til klubbene 

 

• Kretsene 
 - Kostnader på 151 millioner.
 - 53 millioner lavere enn i 2019.
 - Høyere inntekter – gir et solid fundament.
 - 164 millioner er samlede anskaffede midler.

 

• Oppsummert:
 - Første halvåret krevende og usikkert.
 - Koronaviruset har gitt store konsekvenser.
 - NFF tatt smittevern på største alvor.
 - Toppfotballen relativt raskt i gang, dessverre  

uten publikum.
 - NM for kvinner ble gjennomført.
 - Periodevis aktivitet for barne- og ungdomsfotballen, 

men også perioder med restriksjoner.

 - Voksen breddefotball ikke kommet i gang med seriespill.
• Inntekter

 - Totale inntekter på 929 millioner.
 - Over 2/3 av inntektene fra medieavtaler og partnere.
 - Herav mesteparten fra medieavtalen.

• Kostnader
 - Totale kostnader på 915 millioner.

 - Toppklubber kvinner – 42 million
 - Kretsene – 85 million
 - Personalkostnader

 - 118,9 årsverk
 - 7 million spart knyttet til permittering

• Konsern og datterselskaper
 - Samlet resultat i 2020 på 36,16 million 

 - AS Ullevaal Stadion
 - Ullevaal Stadion Idrett AS
 - Idrettens Helsesenter AS

 
 

 - Totale inntekter 1 058 millioner
 - Resultat vel 37 million

• Balansen
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• Nøkkeltall 

Kjartan Kvamme, revisor
• Har vært et spesielt år som også har preget flere  

av postene i årsregnskapet.
• Takk til NFFs administrasjon for god tilrettelegging  

av revisjonsarbeidet.
• Har gjennomført revisjonen med et godt resultat.
• Refererte fra sentrale ledd i revisjonsberetningen  

på side 171-173.
• Anbefaler at regnskapet godkjennes og vedtas.

Janne Dirdal, leder kontrollutvalget 
• Refererte til sitt justerte mandat som går på  

forvaltningen av forbundet sin drift.
• Refererte videre til sin rapport på side 170, og trakk 

særlig frem konklusjon.
• Viktig at forbundstinget har en reell innflytelse på  

hvordan midlene til forbundet forvaltes i samspill med 
alle medlemsklubber og interesseorganisasjoner.

• To ting som vi har fremhevet i vår beretning:
 - Vi har måttet vike på vanlige oppfølgingsmøter ift. 

budsjett og det å følge strategiarbeidet grunnet 
situasjonen vi har hatt i 2020. 

 - Forvaltningspraksisen av arbeidet mellom NFF og 
interesseorganisasjoner som NTF som innebærer 
disponering av økonomiske midler. Det som  
er kontrollutvalgets anliggende er at det er viktig at 
Forbundstinget sikrer en reel innflytelse på hvordan 
de hvordan de økonomiske midler blir disponert  
i Fotballforbundet; Det betyr mellom topp/bredde - 
kvinner/menn - aktivitet/administrasjon. Vi har  
av den grunn kommet med en del spørsmål og anbe-
falinger som vi har sendt til Forbundsstyret  
og som de vil ta med videre i sitt arbeid.

• Anbefaler at regnskapet godkjennes og vedtas.

262 – Einar Bryn, Hessa IL
• Ikke tydelig nok rundt posten på 103 millioner  

opptjente, men ikke fakturerte inntekter.
• Spørsmål til kontrollutvalget om beskrivelsen fra  

Forbundsstyret om at alle tingvedtak fra 2019 ikke  
har vært mulig å følge opp.

Pål Bjerketvedt, generalsekretær
• Redegjorde for posten på 103 millioner som var  

beskrevet nærmere på plansjen NFF Fordringer:
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Opptjente, ikke fakturerte inntekter Beløp(tnok)

Offentlig kompensasjon, Krisepakke 3 (Lott-Stift) 29 961

Discovery Norge, TV-rettigheter 22 000

Offentlig kompensasjon, Krisepakke 3, TV-rettigheter(Lott-Stift) 19 320

UEFA, tilskudd HatTrick-program 19 800

UEFA, landslagsrettigheter 5 388

FIFA, tilskudd Forward-program 4 100

NRK, kommersiell avtale 3 000

Sum 103 569

• De fleste elementene er nå normalisert.

Janne Dirdal, kontrollutvalget
• Vi er kjent med at ikke alt kunne følges opp,  

og mener det har vært tilstrekkelig åpenhet og  
informasjon rundt dette.

Dirigenten
• Da går vi til votering over regnskapet
 

Vedtak: 
Regnskapet ble enstemmig godkjent

I: Beretninger og avsluttede regnskaper for 
fond som hører under forbundet 
Ikke relevant og derfor ikke omtalt.
 

J: Forslag om anvendelse av eventuelt 
overskudd
Årets aktivitetsunderskudd foreslås inndekket slik 

Tillegg/reduksjon av egenkapital

- Egenkapital med lovpålagte restriksjoner

- Egenkapital med ekstremt pålagte restriksjoner -5 050 061

- Egenkapital med selvpålagte restriksjoner 20 481 886

- Annen egenkapital -89 009

Sum endring egenkapital / disponering av  
aktivitetsresultat 15 342 816

 
 
 
 
 

Overskudd øremerkes prioriteringer i Strategiplanen

Bredde- og toppfotball 20 000 000

Trener- og dommerutvikling 1 000 000

Anleggsområdet 1 000 000

Sum øremerkede midler 22 000 000

 
Vedtak 
Forslaget til inndekning ble enstemmig godkjent

 
K: Forslag om endringer i forbundets lov 
 
Forslag 1: Forbundsstyrets forslag til endring  
av § 3-6 (2), Protokoll 
Forslag til ny tekst:
(2) Det skal føres protokoll over forbundstingets  
forhandlinger. Forbundsstyret sender utskrift av  
protokollen fra forbundstinget elektronisk til kretser  
og klubber senest 8 uker etter forbundstinget.

Talere: 
Ingen

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 198 mot 0 stemmer

 
Forslag 2: Forbundsstyrets forslag om endring  
av § 6-4 (1), Disiplinærutvalget
Forslag til ny tekst:
(1) Disiplinærutvalget består av leder, nestleder og sju  
åtte medlemmer. Leder og nestleder skal være jurister  
og oppnevnes av Forbundsstyret for to år. Øvrige sju  
medlemmer oppnevnes av Forbundsstyret hvert år før 
sesongstart etter innstilling fra klubbene som deltar  
i 0. -3. divisjon menn og 0. – 2. og 1. divisjon kvinner.  
Klubbene som deltar i 0. og 1. divisjon kvinner og menn 
innstiller på to kandidater hver. Klubbene som deltar 2.  
og 3. divisjon menn innstiller på tre kandidater. Klubbene 
som deltar i 2. divisjon kvinner innstiller på én kandidat. 
Begge kjønn skal være representert med minst to  
medlemmer i utvalget.

Talere:
Ingen

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 203 mot 0 stemmer

Forslag 3: Forbundsstyrets forslag om nytt  
fjerde ledd i § 11-6, Sanksjoner
Forslag til ny tekst:
(4) Sanksjonen kan gjøres betinget, med angivelse av 
prøvetid. 
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Talere:
Ingen

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 201 mot 0 stemmer

Forslag 4: Forbundsstyrets forslag til om endring  
av § 12-4. Autorisasjon for dommere 
Forslag til ny tekst:
§ 12-4 Autorisasjon for dommere og dommerveiledere 
(1) For å få autorisasjon som dommer eller dommerveileder 
må man være medlem av klubb tilsluttet NFF, ha fylt  
16 år og forevise gyldig politiattest uten anmerkninger.  
Dommer/dommerveileder må ha bestått teoretiske og 
praktiske prøver fastsatt av kretsen. Dommer som ikke  
har vært aktiv de siste tre år, må avlegge nye prøver.  
Dommerveileder som ikke har vært aktiv som  
dommerveileder de siste tre år, må avlegge nye prøver.
(2) Avgjørelser om autorisasjon tas av kretsstyret.  
Autorisasjon kan trekkes tilbake av kretsstyret eller  
Forbundsstyret ved brudd på kampreglementet § 4-9  
eller dersom man ellers viser seg uskikket til å være  
dommer eller dommerveileder.

Talere: 
Ingen

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 201 mot 0 stemmer

Forslag 5: AaFK Fortunas forslag til endring av § 
12-7 (8) Divisjonsinndeling – 2. divisjon kvinner
Forslag til ny tekst:
§ 12-7 (8) 2. divisjon kvinner består av to avdelinger à 12 lag. 
Avdelingsvinnerne rykker opp i 1. divisjon. Lag nr. 10, 11 og 
12 i hver avdeling rykker ned i 3. divisjon.
 
Talere:
Talere:

256 – Reidar Nilsen, AaFK Fortuna
 - Saken var oppe i fjor, men det da nedsatte utvalget 

har dessverre ikke kommet i gang.
 - Vi ønsker å spisse utviklingen på kvinnesiden  

gjennom å redusere antall lag på nivå tre.
 - Var glad når vi leste Forbundsstyrets merknader  

til forslaget om at tiden er inne for å ta et slikt  
grep som dette.

 - Viktig element i forslaget er at det skal være like  
muligheter, men pr. i dag er det 4000 menn mot 
400 kvinner som har denne muligheten.

 - Det er ikke like muligheter, og det kan vi gjøre  
noe med nå. 

 - For å oppnå utvikling må vi heve nivået, og dagens 
divisjonssystem bidrar ikke til det på kvinnesiden.

 - Det er for mange lag på dette nivået pr i dag, med 
store nivåforskjeller.

 - Det er nå fem år siden Espelundutvalget kom med en 
anbefaling som dette, og vi kan ikke vente lenger nå.

 - Vi trenger ikke utrede de marginale forholdene om 
hvordan nivå fire skal organiseres lokalt, og hvordan 
sesongen 2021 skal gjennomføres frem mot dette. 
Slike forhold løser kretsene og NFF sentralt utmerket 
om de får mandat fra tinget i dag.

 - Stem for dette forslaget og bidra til at vi tar  
et steg videre.

255 – Oddbjørn Solheim, Sunnmøre Fotballkrets
• Lett og riktig å støtte forslaget fra AaFK Fortuna.
• Tror alle er enige om det er god utvikling på kvinnesiden.
• Leser Forbundsstyret som at de er enig i at forslaget 

representerer en nødvendig utvikling, og kan ikke forstå 
at det er behov for utredning.

• Om tinget støtter prinsippet i forslaget er det tid  
for å sette ned utvalg som ser på de nødvendige  
tilpasninger rundt økonomi, 2-lag og opp/nedrykk  
i 2021 og fremover.

• Det vil være umusikalsk og urett overfor kvinnefotballen 
å utsette dette ytterligere.

• Stiller samme spørsmål som Emma Watson stilte i FN, 
hvis ikke nå – når?

241, Rune Bertelsen, Viking FK
• Viking mener AaFK Fortuna har gjort en meget god 

jobb og anbefaler at tinget støtter dette forslaget.
• At utvalget fra forrige ting ikke ble nedsatt ikke er godt 

nok argument for å utsette.
• Vi legger inn tilleggsforslag om at dersom forslaget 

faller så får styret fullmakt til å gjennomføre forslagets 
intensjon.

Dersom Forbundstinget ikke vedtar forslaget fra AaFK 
Fortuna har Viking FK følgende forslag:  
Forbundsstyret gis mandat til å vedta en ny divisjonsdeling 
for 2. divisjon kvinner f.o.m. 2022, herunder kvalifiseringsspill 
i 2021. Mandatet omfatter rett til å endre relevante  
bestemmelser i NFFs lov som følge av dette, blant  
annet i §12-7 (7 og 8) for 1. pg 2. divisjon Kvinner  
og Breddereglementet.

152 – Torkjell Johnsen, NFF Finnmark
• Vi er uenige i forslaget, og vi tror vi har tid til å vente.
• 2020 har vært et uår og det er også meget usikkert 

i 2021, og det er ikke forsvarlig å gjennomføre en slik 
endring i et så usikkert år.

• Det vil ikke fremme likestilling å vedta dette nå, vi støtter 
styrets forslag om utvalg.

Dirigent
• Spørsmål om forslagsstiller også vil inkludere  

lovkomiteens vurdering?
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2 – Mette Christiansen, Forbundsstyret
• Tusen takk for engasjementet så langt. 
• Vi ser behovet og vi ønsker en nasjonal arena,  

og støtter som dere ser forslaget.
• Det er å beklage at vedtatt utvalg ikke kom i gang,  

men vi mener fortsatt det er viktig at et slikt utvalg  
får utrede saken nøye før vi fatter endelig beslutning.

• Vi kan se for oss et kompromiss der vi fremskynder 
utvalgets arbeid slik at dette avsluttes før sommeren.

137 – Cecilie P Øyen, Hønefoss BK
• Synd at dette utvalget ikke har vært i sving, her har ikke 

Forbundsstyret vært offensive nok.
• Vi støtter forslagets intensjon, men mener det riktig  

å utrede saken først, men da gjerne i tråd med  
visepresidentens utspill om behandling før sommeren.

18 – Jan Erik Fåne, TFK
• Takk til AaFK Fortuna for forslaget som er godt og riktig.
• Vi har ikke tid til å vente, og bør derfor vedta forslaget 

i dag.
• Det som ikke er på plass eller utredet, kan Forbundsstyret 

få mandat til å vedta, herunder reisestøtte, 2-lag mm.

279 – Kjell B Lorentsen, Skarven IL
• Helt enig med Johnsen fra Finnmark.
• Meget kritikkverdig at nedsatt utvalg ikke kom igang, 

men vi får gi dem en sjanse til å ordne opp før neste år.

248 – Rune Henjesand, Kaupanger IL
• Vi er positive til spissing av 2.divisjon kvinner og synes 

det er synd at utvalget ikke har vært i gang. 
• Det er en omfattende endring som må ha bærekraft.
• Økonomien knyttet til er ikke godt nok utredet, og det 

blir ikke ekstra midler av å øke klubbenes andel i potten.
• Ser tvilsomt ut for normal sesong i 2021 og derfor bør  

vi utrede før endelig vedtak.

145 – Sverre Arneberg Fredriksen, Ski og  
ballklubben Skiold
• Hvor skal økonomien i forslaget hentes fra?
• Hvis det utredes noe hurtig, kan det behandles på evt. 

ekstraordinært ting 20.6?

176 – Jostein Nesse, Åsane Fotball Damer
• Viktig forslag for utvikling av nors kvinnefotball.
• Også positivt for nivået i lokale 3.divisjoner.
• Vi støtter forslaget gjennom Vikings tilleggsforslag.
• 245 – Robert Endestad, NFF Sogn og Fjordane
• Jentene skal ha like muligheter som guttene.
• Spissing ok på sikt, men støtter Finnmarks innlegg  

og dermed styrets ønske om utvalg.

17 – Kari Lindevik, divisjonsforeningen
• Godt forslag, men jeg vil fraråde en hastebehandling 

uten utredning.
• Det økonomiske forslaget som ligger her vil forfordele 

klubbene på kvinner nivå tre, fremfor klubbene på nivå 
tre for menn.

300 – Karen Espelund, Rosenborg BK
• Har skjedd mye på kvinnesiden de siste årene, med bl.a. 

nivåhevning i Toppserien.
• Virkemidler på kvinnesiden speiles ikke direkte av  

realitetene på herresiden fordi lagsgrunnlaget er så ulikt.
• Man oppnår ikke likeverd av nøyaktig like virkemidler.
• Utvalget mener seriesystemet bare er en del av en større 

problemstilling, og det må jobbes med mange elementer.
• Seriesystemet er ryggraden i fotballen, men knekkpunktet 

mellom nasjonale og lokale nivå er et avgjørende punkt, 
som også er vanskelig å finne løsningen på.

• Savner et noe større bilde fra Forbundsstyret om hvordan 
løse totaliteten for å heve kvaliteten på tilbudet til  
jentene, herunder spillerutviklingsstrukturer, utvikling  
av landslagsskolen, spill med og mot gutter osv.

154 – Tore Christian Gjelsvik, NFF Hordaland
• Det er vel ingen som er uenige i at jenter skal ha like 

muligheter som gutter.
• Men det viktig å utrede fullstendig før man vedtar.
• Vi støtter derfor Forbundsstyrets standpunkt om utvalg.
• Det er heller ikke gunstig om ene evt. halv sesong skal 

danne grunnlag for en så betydelig endring.

256 – Reidar Nilsen, AaFK Fortuna
• Vi aksepterer lovkomiteens premiss og merknad.
• Vi er glade for visepresidentens utspill om et hurtig 

utvalgsarbeid.
• Budsjettmessig får ikke dette innvirkning før i 2022  

så det bør ikke hinder vedtak nå.
• Det handler ikke om at alt skal være likt, men det handler 

om nasjonal matching, og rette opp denne skjevheten.
• La oss være offensive og ta tak i dette fortest mulig.

14 – Cato Haug, NTF
• NTF diskuterte saken på sitt årsmøte 12.3, det er historisk 

og godt tegn.
• Flere av våre klubber har sett viktigheten av å satse  

på fotball for begge kjønn.
• Tror de aller fleste er enige i intensjonen, men hva  

er virkemidlene?
• Qatar saken viser at vi får til gode kompromisser,  

la oss gjøre det her også.
• Med basis i forslaget utfordrer vi Forbundsstyret til  

at det utredes tidlig nok til at dette kan innføres i 2022, 
og at 2021 blir et overgangsår.

18 – Jan Erik Fåne, TFK
• Reisestøtte til nivå tre for kvinner ligger allerede inne  

i budsjettet til NFF med 1,7 million som skal behandles 
senere i dag.

• Dette tilsvarende som for 2. og 3. divisjon menn.
• Støtter Vikings tilleggsforslag.
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2 – Mette Christiansen
• Forbundsstyret mener det er for mange 
• usikkerhetsfaktorer som må utredes, og ønsker  

derfor at vi ikke vedtar dette i dag, men setter det  
på dagsorden på ekstraordinært ting 20.6.21.

• Vi også huske på at vi er preget av korona, og det må 
være forsvarlig sportslig grunnlag for at vi skal kunne 
gå videre med denne saken.

256 – Reidar Nilsen, AaFK Fortuna
• Dette er positivt. Er det tidsnok for innføring i 2022 

med en slik behandling?

300 – Karen Espelund, RBK Kvinner
• Fint om en statusrapport om andre virkemidler lansert 

av Espelundutvalget kan legges frem for det utvalget 
som nå skal utrede AaFK Fortunas forslag frem mot 
ekstraordinært ting 20.6.21.

152 – Torkjell Johnsen, NFF Finnmark
• Synes det blir for kort tid.
• Det kan hende vi den 20.6. ikke engang er kommet  

i gang, og dette vil være uforsvarlig og har ingen ting 
med likestilling å gjøre.

• Vi kan ikke innføre dette i 2022 uten spill i 2021.

2 – Mette Christiansen, visepresident
• Takk for innspillet fra Karen, klart det er mulig å putte 

det inn i komiteens arbeid.
• Støtter Finnmark i at dette går raskt, men om det ikke 

blir spill i 2021 har vi ikke grunnlag for iverksetting og 
må sette dette på vent.

256 – Reidar Nilsen, AaFK Fortuna
• Tolker debatten som at dette da kan innføres i 2022  

om det oppnår flertall, med mindre covid hindrer oss.

Dirigenten
• Vi går til votering og behandler først Forbundsstyrets 

endringsforslag 2. Om det blir vedtatt blir ikke de to 
andre tatt til votering. 

Forslag
FS foreslår at utvalget utreder saken i hendhold til  
intensjonen i AaFK/Fortuna sitt forslag slik at utvalgets  
innstillinger kan behandles på det ekstraordinære  
fotballtinget 20. juni dette år.

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 182 mot 20 stemmer
Saken tas opp på ekstraordinært ting 20.6.21. 
 
L: Andre innkomne forslag  
 
Forslag 1: Vålerenga Fotballs forslag om  
klubbers ansvar for anmeldelse av  
diskriminerende og hatefulle ytringer

NFF skal starte et arbeid for å sikre anmeldelsesplikt til 
politiet overfor brudd på hatparagrafen. Formålet med  
arbeidet er å fastslå klubbenes ansvar, og eventuelle  
grenseoppdragninger, som ytringer fra publikum, og hvilke 
av de involverte klubber som skal stå ansvarlig for anmeldelse. 

NFF skal, på bakgrunn av dette, fremme forslag om at det i 
idrettens regelverk fremkommer klart en anmeldelsesplikt 
til politiet for overtredelse av hatparagrafen.

Talere: 

Karin Yrvin, Vålerenga Fotball
• Historier fra medlemmer som har vært utsatt for  

rasisme og diskriminering gjør inntrykk, herunder  
at de ikke opplever å bli hørt når de har sagt fra.

• Vi ønsker derfor anmeldelsesplikt for å ansvarliggjøre 
og forebygge. 

• Det er alvorlig å fremme hatefulle ytringer, men mange 
mener fotballens regelverk ikke regulerer dette godt 
nok i dag.

• Viktig at handlinger innenfor idretten som kan rammes 
av relevant paragraf i straffeloven blir anmeldt.

4 – Gunhild Lærum, Forbundsstyret
• Vi støtter innholdet og intensjonen i forslaget.
• Det er riktig at dette er regulert i straffelovens § 185, mens 

det i § 196 er regulert hva som er underlagt anmeldelses- 
plikt. Overtredelser av § 185 er ikke blant disse.

• Det skulle vært en selvfølge at overtredelse av  
§ 185 førte til anmeldelse og sanksjon.

• Det må reguleres i NIFs generelle regelverk på en  
slik måte at det blir etablert innretning som gjør det 
naturlig å anmelde.

• Det er ikke alltid plikter endrer holdninger.
• Vi støtter at det må jobbes vider for en holdnings-  

og kulturendring på dette feltet, og Forbundsstyret  
vil følge opp dette.

316 – Jostein Lunde, Fredrikstad FK
Vi støtter intensjonen i forslaget, men det må tydeliggjøres 
hvordan det objektive ansvaret reguleres herunder, ref. 
diskusjon tidligere i dag etter Starts innlegg.

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 155 mot 29 stemmer

Forslag 2: Vålerenga Fotballs forslag  
om å dokumentere satsing på jentefotball 
NFF skal arbeide for å få inn et krav i NIFs lover om  
synliggjøring av likestilling. Det skal rapporteres  
på antall jenter og gutter i klubbene i alle beretninger.

NFF skal utrede forskjeller i økonomisk satsing på jenter 
og gutter i fotballen. Resultatet av utredningen skal fore-
legges neste forbundsting.
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Talere:

223 – Karin Yrvin, Vålerenga Fotball
• Vi har hørt historier om jenter som trener ute når  

guttene får trene inne, om jenter som får dårligere  
baner enn guttene, og skjevt rekrutteringsarbeid.

• Vi foreslår derfor rapportering på nøkkeltall.
• Ønsker gjennom forslaget å ansvarliggjøre klubber  

og andre vedr. å likestille jenter og gutter og dermed 
gjøre fotballen mer rettferdig.

6 – Silje Vaadal, styremedlem
• Forbundsstyret støtter forslaget, og vil arbeide for  

at det etableres formelle bestemmelser til årsberetning  
som synliggjør satsing på jenter, gutter og andre 
målgrupper. Arbeidet vil omfatte både NFF og NIFs 
bestemmelser på området.

• Vi støtter forslaget og vil se på hvordan økonomisk 
satsing på jenter og gutter i fotballen kan utredes, og 
resultatet vil legges frem på neste forbundsting.

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 177 mot 13 stemmer

Pris til årets unge leder Emilia Berglund, IL Blåmann.
Overrakt av Jo Are Vik, daglig leder Troms Fotballkrets, 
vist på video.

Forslag 3: IF Frams forslag om endring av høyeste 
nivå for andrelag
Forslaget ble vurdert og avvist lørdag, se tidligere i  
protokollen

M:  Forslag til Budsjett

Talere:

1 – Terje Svendsen, President
• Budsjettet er basert på et normalår, men vi vet  

jo allerede nå at det ikke blir helt slik.
• Vi kan derfor måtte gå over til å bygge på fortløpende 

prognoser også i år.
• Strategiplanens hovedelementer er sentrale.
• Prinsipp om 0-budsjett, og alle tilgjengelige midler skal 

benyttes til aktivitet.
• At vi kommer i gang med aktivitet er avgjørende for  

at inntektsgrunnlaget vårt skal sikres.
 
 
 
 
 
 
 

 

 

• Over 2/3 av inntektene kommer fra TV-rettigheter  
og partnere.

• Det samlede budsjettet for 2021 er på 955 millioner, og 
herav er 555 millioner til disposisjon etter fratrekk av 
forpliktende avtaler.

 

 

• Prioritering av frie midler foreslås som følger.
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• Frigjorte midler til ny aktivitet, videreført fra tilsvarende 
plan før 2020.

• Midler til prioriterte aktiviteter foreslås med bakgrunn  
i gjeldende strategiplan til flg. områder:

 

• Toppklubbutvikling kvinner er et sentralt element i sat-
singen vår, og dette området er økt med 50 % over de 
fem siste år, til et nivå på 36 millioner i 2021.

 

• En annen viktig prioritering i budsjettet er  
likviditetsoverføringer til fotballkretsene på 48 millioner, 
av en total budsjettramme på 60 millioner til formålet.

• På inntektssiden er tilskudd fra FIFA og UEFA viktige 
bidrag, og det budsjetteres med henh.vis 13,5 og  
37 millioner fra disse overordnede org.ledd.

Oppsummert og totalt balanseres budsjettet til  
0 med flg. nøkkeltall. 

 

• Risiko i budsjettet

• En evt. boikott av VM i Qatar vil få betydelige konse-
kvenser for budsjettet.

• Vi skal ikke fokusere på tall nå, men dette må også være 
en del av beslutningsgrunnlaget når spørsmålet skal 
realitetsbehandles.

 

• Med bakgrunn i Qatar spørsmålet legger vi derfor frem 
et justert forslag til budsjettvedtak som lyder slik:
 - 1. Forbundstinget vedtar aktivitetsbudsjett for 2021.
 - 2. Forbundstinget ber Forbundsstyret fremlegg  

alternativt aktivitetsbudsjett, som inkluderer konse-
kvenser av eventuell boikott av Qatar-VM,  
til ekstraordinært forbundsting 2021.
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Talere:
Ingen

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 185 mot 3 stemmer

N: Valg 

Talere: 

30 – Torleiv Sandvik, leder valgkomiteen
• Valgkomiteen har bestått av flg. medlemmer:

 - Richard Jansen, Stabæk Fotball, 
 - innstilt av klubbene i 0. og 1. divisjon kvinner

 - Erik Holmberg, Odds BK, 
 - innstilt av klubbene i 0. og 1. divisjon menn

 - Audhild Skare, Fotlandsvåg IL, 
 - innstilt av forbundsstyret

 - Bjørn Ivar Rødal, Skodje IL 
 - innstilt av breddeklubber via fotballkretsene 

 - Klara Stensvåg, Skarp IF, innstilt av breddeklubber 
via fotballkretsene
 - Andrea Eimstad Haugstøyl, Rosenborg  

Ballklub Kvinner 
 - innstilt av forbundsstyret som  

ungdomsrepresentant i VK 
 - Torleiv Sandvik - leder, FK Ørn Horten 

 - innstilt av klubbene i 2. og 3.divisjon menn  
(Divisjonsforeningen)

• Orientering om komiteens sammensetning, retningslin-
jer, arbeid og fremdriftsplan

• Innstilling offentliggjort 7.1.21 godt innenfor loven
• I rekruttering av kandidater til ulike roller har komiteen 

lagt vekt på bl.a. flg. kriterier:
 - Til Forbundsstyret

 - Likt antall kvinner og menn
 - Bredest mulig geografisk spredning
 - ha sterke strategisk evner
 - være gode på samspill, samarbeid og kommunika-

sjon 
 - ha et helhetlig og overordnet perspektiv på  

norsk fotball 
 - kompetanse og kapasitet til å bidra aktivt  

i å lede og videreutvikle norsk fotball nasjonalt  
og internasjonalt

• Til komiteer og utvalg
 - Kompetanse og lovkrav
 - Geografisk fordeling
 - God kjønnsbalanse
 - Gjenbruk av kandidater mellom komiteer som følge 

av 12 års regelen
 - Hensyntatt innspill på kandidater fra organisasjonen 

• Hovedkonklusjoner fra valgkomiteen 
 - Valgkomiteen vet at det valgte styret har hatt et 

svært krevende år og lagt ned et stort og omfat-

tende arbeid for hele norsk fotball.
 - Styrets arbeidet har naturlig nok blitt preget av 

den unntakstilstand som hele samfunnet har vært 
i, som følge av Covid - 19 viruset.  

 - Dette har satt store krav til både arbeidsform  
som beslutningskompleksitet og samarbeid både 
internt, mot idrettsbevegelsen totalt, og ikke 
minst myndighetene.

• Fakta om nye kandidater til Forbundsstyret
 - Visepresident – Ane Guro Skare Rekdal (45),  

Ottestad IL
 - Ane Guro er utdannet ved Høgskolen i Hedmark 

innen informasjon, kommunikasjon og ledelse. 
 - Hun arbeider for tiden som lærer i grunnskolen  

og har en allsidig arbeidserfaring fra flere fagfelt  
innen salg, markedsføring og administrasjon. 

 - Hun har bl.a. jobbet med N3 Sport sine  
hjemmesideløsninger for krets, klubb og forbund.  
Prosjektleder for Vålerenga Mot Rasisme og  
i administrasjonen til Vålerenga Elite Fotball. 

 - Hun har i mer enn 20 år hatt en lang rekke  
tillitsverv i norsk fotball i klubb, krets og  
interesseorganisasjon. 

 - Hun har vært styreleder i FK Fortuna Ålesund, 
styremedlem i Serieforeningen for kvinnefotball 
og styremedlem i NFF Oslo mm.

 - Siden 2015 har hun vært styreleder i NFF Indre 
Østland, etter først ett år som nestleder. Hun 
har vært medlem av kretsledernes arbeidsutvalg  
de siste 4 årene.

 - Styremedlem – Kristine Haugen (39), Lavangen IF
 - Kristine er utdannet adjunkt ved Universitetet  

i Tromsø og arbeider i dag som lærer i grunnskolen.  
Hun har spilt fotball ca. 30 år i en rekke klubber 
fra Salangen og Senja i nord til Ranheim og Eik 
Tønsberg i sør. 

 - Hun har gjennomført ulike dommerkurs og flere 
trinn av trenerutdanningsstigen for barn og 
ungdom i NFF. Kristine er for tiden også trener for 
lag i Lavangen. Hun har vært styremedlem i NFF 
Troms fotballkrets siden 2015. 

 - Hun er befal i sivilforsvaret og har en rekke kurs 
i regi av sivilforsvaret. Hun har også hatt en flere 
ulike tillitsverv i sivilforsvaret.  

 - Kristine har vært varaordfører i 4 år i Lavangen 
kommune og 8 år totalt i kommunestyret, 6 av 
disse som gruppeleder for AP i kommunen.  

 - Begge de innstilte til forbundsstyret har gjennomført  
alle lederkursene i NFF – Fotballederkurs 1- 4.

• Med bakgrunn i dette er valgkomiteens innstilling til 
valgbare posisjoner i Forbundsstyret, og ett medlem  
i breddeutvalget, som beskrevet under. Deretter følger 
oversikt over alle tillitsvalgte.
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Talere:

149 – Pia Fjeld, Tofte Fremad
• Ønsker å gi honnør til valgkomiteen for god innstilling
• Takk til Mette Christiansen for fantastisk innsats for NFF 

og Buskerud gjennom mange år, ønsker henne masse 
lykke til

• Hennes innstilte erstatter, Ane Guro Skare Rekdal,  
er en meget god kandidat

217 – Miriam Kristine Salame Olsbø, Sagene IF
• Honnør til valgkomiteen for god innstilling til  

breddeutvalget som nå blir fire kvinner og to menn 

Forbundsstyret
Valgkomiteen i NFF innstiller enstemmig på  
følgende til i valgbare posisjoner til Forbundsstyret  
for kommende valgperiode: 

President 
Terje Svendsen, Rosenborg BK  Ikke på valg.

Visepresident 1: 
Ane Guro Skaare Rekdal, Ottestad IL  Ny, to år.

Visepresident 2: 
Arne Larsen Økland, Bryne FK  Gjenvalg, to år.

Medlemmer:      
Gunhild Lærum, Lillestrøm SK  Ikke på valg.
Malin Frantzen Øiseth, Fet IL Ikke på valg.
Kristine Haugen, Lavangen IF  Ny, to år.
Leon Aurdal, Aalesunds FK  Ikke på valg.
Jon Mørland, IL Heming  Gjenvalg, to år.

Alle ble valgt med akklamasjon (digitalt)

Breddeutvalg:
Leder:   
Tore-Christian Gjelsvik, Askøy FK Ikke på valg.
 
Nestleder:  
Kari Lindevik, Flekkerøy IL  Ikke på valg.
 
Medlemmer:   
Berit Anita Midtbø, IF Fløya  Ikke på valg.
Eivind Selven, Orkanger IF Ikke på valg.
Øyvind Alapnes, Finnsnes IL Ikke på valg. 
(fratrer grunnet ansettelse i klubb)
Linda Pedersen, Bossekopp UL Ny for ett år.
Miriam Kristine Salame Olsbø, Sagene IF Ikke på valg.
Tone Brunvold, Molde FK Ikke på valg.

Kandidaten ble valgt med akklamasjon (digitalt)

Øvrige komiteer og utvalg i NFF, ikke på valg i år er 
sammensatt slik:

Lovkomité:
Leder:   
Jens Edvard Frode Grotmol, Bryne FK (på valg i 2024)
 
Nestleder:  
Bente Ovèdie Skogvang, Elverum Fotb (på valg i 2022)
 
Medlemmer:  
Olav Eriksen, Finnsnes IL  (på valg i 2024) 
Tove Marit Berg, Medkila IL  (på valg i 2024)
Øyvind Skaara, Øvrevoll Hosle (på valg i 2022)

Kontrollutvalget:
Leder:  
Janne Dirdal, Viking FK (på valg i 2024)
 
Medlemmer:  
Roar Eilertsen, Holmlia SK (på valg i 2022)
Ingeborg A Skjesol, Flekkerøy IL (på valg i 2022)
Christian Kolstad, Teie IF (på valg i 2024)

Doms - og sanksjonsutvalget:
Leder:   
Halvor Frihagen, Lyn Fotball (på valg i 2024)
 
Nestleder:   
Guri Hasund Reiten, SK Herd (på valg i 2022)
 
Nestleder:   
Roger Ness, TUIL Tromsdalen (på valg i 2024) 
 
Medlemmer: 
Jonny Ditlefsen, Gruben IL (på valg i 2024)
Bjørn Bergesen, Flint IL (på valg i 2022)
Arve Helle, Dale IL  (på valg i 2022)
Hanne Ruud Reksten, Stabæk Fotball (på valg i 2024)

Ankeutvalg:
Leder:  
Per Bergstad, Bryne FK  (på valg i 2024)
 
Nestleder:  
Anne-Gry Rønning-Aaby, Bøler IF  (på valg i 2022)
 
Medlemmer: 
Marthe B. Johansen, Røa Fotball Elite (på valg i 2024)
Arild Bråthen, Finnsnes IL (på valg i 2022)
Per Arne Flatberg, SK Brann (på valg i 2022)
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Klubblisensnemnd:
Medlemmer: 
Jonas Petter Madsø, Holmen IF (på valg i 2022)
Marita G. Fisketjønn, LSK-Kvinner FK (på valg i 2024)
Kjetil Nørstenes, Langesund IF  (på valg i 2024)
Arild Hopen, Sogndal IL  (på valg i 2022) 
Silje Vesterbekkmo, Grand Bodø IK (på valg i 2024)
Morten Wolden, Orkla FK  (på valg i 2022) 
Ståle Armand Ruud, Ham-Kam Fotball  (på valg i 2024)
Frode Ohr, Molde FK (på valg i 2022)

Klagenemnd for klubblisens:
Medlemmer: 
Trond Drotting Haukvik, Odds BK (på valg i 2022)
Cecilie Høegh Dekkerhus, Stabæk Fotball (på valg i 2024)
Mimi Kristine Berdal, Stabæk Fotball (på valg i 2024)
Chriss Nyhammer Bjorøy, IL Bjarg (på valg i 2024)
 Jan Løkling, Pors Grenland (på valg i 2022)
Frode Enge Hovdal, Sola Fotball (på valg i 2024)

Påtalenemnd:
Leder:  
Marit Helene Fiane Grødum, Hisøy IL (på valg i 2022) 

Medlemmer: 
Roger Berglie, Halsen IF  (på valg i 2024)
Sicilie Kristin Kanebog, Medkila IL (på valg i 2023)
Eirik Myhre, Viking FK (på valg i 2022)

Konkurranseutvalg:

Leder:   
Anne Gro B. Thomas, Stabæk Fotball (på valg i 2022)

Nestleder:  
Egil Østenstad, Viking FK (på valg i 2024)
 
 
Medlemmer:  
Margrethe Svidal, Sogndal IL  (på valg i 2022)
Øystein Slemdal, Odds BK (på valg i 2022)
Jo Bergsvand, Kjelsås IL  (på valg i 2022)
Linda Berntsen, LSK-Kvinner FK (på valg i 2024)
Ernst Pedersen, Bodø/Glimt FK (på valg i 2024)

Etisk komite:
Leder:  
Mina Gerhardsen Vålerenga Fotball (på valg i 2022)
 
Nestleder: 
Eivind Kopland, Modum FK (på valg i 2024)

 

Medlemmer:  
Ida Elise Enget, Folldal IF (på valg i 2024) 
Øystein Hide, Ulvik IL  (på valg i 2022)
Hugo Magne Kjelseth, Harstad IL (på valg i 2024)
Gunn Lisbeth Nyborg, Koll IL (på valg i 2022)

 
Valgkomité
Leder:  
Torleiv Sandvik, Ørn Horten (på valg i 2022) 

Medlemmer:
Richard Jansen, Stabæk Fotball,  (på valg i 2022)
Erik Holmberg, Odds Ballklubb,  (på valg i 2022)
Audhild Skare, Fotlandsvåg IL,  (på valg i 2022)
Andrea Eimstad Haugstøyl, RBK Kvinner (på valg i 2022)
Bjørn Ivar Rødal, Skodje IL  (på valg i 2022)
Klara Stenvåg, Skarp IF,  (på valg i 2022)

 
Valg av representanter til NIF-tinget/ 
Idrettstinget 2021

Innstilling:
Forbundsstyret ber forbundstinget om fullmakt til  
å oppnevne Norges Fotballforbunds representanter  
til Idrettstinget

Vedtak:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt

O: Oppnevnelse av statsautorisert/ 
godkjent revisor til å revidere forbundets 
regnskap og fastsettelse av revisors honorar

Innstilling: 
Deloitte AS foreslås som statsautorisert revisor

 
Vedtak:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt
Dirigenten takket for seg kl. 17.44.

1 – President
• Takk til alle for vel gjennomføring av digitalt ting.
• Gratulerer nye styremedlemmer og de som er gjenvalgt.
• Takk til Mette for det flotte arbeidet hun har gjort for 

norsk fotball.
• Takk også til Silje for god innsats for norsk fotball.
• Takk til dirigent Kjartan Berland for vel utført dirigent-

oppdrag.
• Blomster til Mette og Kjartan som er fysisk til stede.

Tinget 2021 er hevet kl. 17.47
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Produsert av:

Norges Fotballforbund
Sognsveien 75 J
0840 Oslo
Telefon: 21 02 93 00
E-post: nff@fotball.no


